
 
 

Aan het college van B&W 

 

Betreft: schriftelijke vragen ex. artikel 38 RvO betreffende overlast door boeren op 

tractors  

 

Groningen, 20 december 2019 

 

Geacht college, 

 

Recentelijk hebben twee acties van boeren plaatsgevonden in onze gemeente die tot 

verschillende vormen van overlast en gevaar hebben geleid. Vandaag vernemen wij via de 

media dat boeren van plan zijn aanstaande woensdag het einde van Serious Request bij te 

wonen, dat op de Ossemarkt plaatsvindt.  

 

Graag stellen wij u hierover enkele vragen.  

 

1. Bij de acties op 14 oktober, ramde een tractor dwars door een hek op de Vismarkt. 

De bestuurder is nog steeds niet gevonden. Op welke wijze wordt op dit moment 

vorm gegeven aan de opsporing? Wordt overwogen om tipgeld uit te loven of iets 

dergelijks?   

 

2. Bij de actie die deze week plaatsvond, werd ’s avonds het Julianaplein bezet. Dit was 

ook aangekondigd. Hoe heeft het dan kunnen gebeuren dat het de actievoerders 

toch is gelukt om het plein te bezetten? Was er sprake van een tekort aan mankracht 

bij de politie? Of zijn er afspraken gemaakt tussen politie en actievoerders, die 

inhielden dat het plein maximaal een half uur bezet mocht worden? 

 

3. ’s Middags werd het Centraal Station een tijdlang bezet. Dit had grote overlast voor 

reizigers ten gevolge. Heeft de politie geprobeerd om deze bezetting zo snel mogelijk 

te beëindigen? En zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?  

 

4. Deze week willen boeren weer actie voeren in de stad, bij het einde van de 

inzamelingsactie Serious Request. Hebben zij hiertoe een vergunning aangevraagd 

en zo ja, bent u van plan die te verlenen, of heeft u die verleend? 

 



5. Bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat de verschillende acties van de 

boeren tot meerdere gevaarlijke situaties hebben geleid en dat demonstraties met 

trekkers niet langer getolereerd kunnen worden?  

 

6. Tijdens de laatste acties op 18 december werden de Staten geïnformeerd over het 

verloop en de aanpak van de autoriteiten. Waarom werden de raadsleden, die op 

dat moment raadsvergadering hadden, niet geïnformeerd?  

 

Gezien het feit dat nieuwe acties voor aanstaande woensdag alweer gepland staan, hopen 

wij op een zeer spoedige beantwoording van de vragen.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Terence van Zoelen  

Kirsten de Wrede  

 

Partij voor de Dieren  

  

 


